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* 1דף מס':    

 06/11/2019תאריך הישיבה: 

 10מס' חברי ועד ההנהלה: 

יגאל דותן אבירם,  יובל שינדלר, ,אורי אגוזישלומי גרבר, יעל דוידוב, המשתתפים בישיבה:  שמות
 גל אורן. קליין,

 אלון גולדברג, אביב כהנא, , ניצן סולומון,חסרים: 
 . האגודהמזכיר  –זאב פקציארז  -קבוע:  ףמשתת

 .דרור אבודרם :ןמוזמ
              

  : סדר היום של הישיבה
 
 צוות איכות הסביבה. .1
 .מחסום "הכיכר" -שער  .2
 .שינוי פני "מועדון אוסישקין" .3
 שדרת עצי הזית. .4
 רכז תרבות. .5
 .אירוע מתנדבים .6
 מזכ"לית השומר הצעיר החדשה. -דיווח פגישה עם רונית שניר  .7

               ------------------------------------------------------------------ 

 דיון והחלטות:

 צוות איכות הסביבה. .1

 ניצן, אחראי על תחום איכות הסביבה מטעם וועד האגודה, ביקש 

לצרף חברים שיהוו וועדה שתעסוק בתחום ומתוכה ייבחר גם מרכז הוועדה שיעבוד מולו וזאב. 

 החברים הם אביה ברק, טל צוק, אסא ברק וגידי קרון.

  : וועד ההנהלה מברכת את נכונות החברים להירתם לעשייה בהתנדבות למען כלל החלטה         

 הקהילה ומאחל לה הצלחה. עבודה רבה ממתינה להם.         

 

 מחסום "הכיכר". -שער  .2

 בהעדר שלא הצלחנו לגלות של מי הוא ולפני כשלושה שבועות השער קיבל מכה רצינית מרכב 

 מצלמה במקום, גם אין לנו את מי לתבוע ועלות התיקון תיפול עלינו. השער, שקיבל מכה רצינית,  

 כנראה שלא עלו על כל הבעיות שנגרמו לו ועל כן כבר מספר פעמים תוקן לאחר כשבוע, אבל 

 פעול של חברת אלון שערים, הטכנאים נדרשו להגיע ולתקן. נקבעה גם פגישה עם מנהל הת

 על מנת למצוא פתרון לבעיה. 

 גידי, אלון וזאב. : יש לרדת לשורש הבעיה. סוכם שהטיפול ייעשה על ידיהחלטה
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 שינוי פני "מועדון אוסישקין". .3
להקצות סכום של בתכנית חלוקת כספי הפיתוח של היישוב במועצה, וועד האגודה החליט 

לשיפוץ המקום. שיפוץ זה ייצא לדרך במהלך חודש נובמבר. מטפל בתכנון ובצוע  ₪ 30,000

שיפור פני המקום צוות שמורכב ממספר תושבים, ביניהם רותם בר אילן, מיכאלה לפידות, 

 אבישי רטנר, אבנר דביר, תומר בן אריה. במהלך העבודה המקום ייסגר.

 ת העבודות, כל הנושא הכספי יתואם מול זאב.: מאשרים את תחילהחלטה

 

 שדרת עצי הזית. .4

כאשר נטעו עצי השדרות לא הרחבנו את המחשבה לנושא מסיק הזיתים: באחריות מי, כיצד 

למנוע השתלטות על הפרי של תושבי כפר מנחם וחיצוניים ושמענו על כך תלןנות מתושבים 

 שונים וכמובן דעות שונות.

שיבה לדיון בנושא. התושבים מוזמנים לפנות לחברי הוועד ולזאב עם : נקדיש חלק מיהחלטה

 הצעות לטיפול בנושא.

 

 רכז תרבות. .5
שבועות הודענו לתושבים על סיום תפקידו של דני בסוף השנה, עקב סיבות  3: לפני אורי אגוזי

 שקשורות בשינוי בתפקידו במקום בעבודה שלו. עד עכשיו לא "הופיע מתנדב/ת", כולל כאלה

שפנינו אליהם באופן אישי. בין חברי הוועד התקיים דיון בנושא והועלה האם הבעיה סכום 

התשלום, העדר עניין בקיום בתרבות, ירידה ברצון להתנדב, שיטת ארגון פעילות התרבות 

 והחגים, על פיהם, רוב העבודה מוטלת על רכז התרבות.

 ונקיים דיון ספציפי בנושא  ניסיון הגיוסיפורסם קול קור נוסף, תמציתי יותר, נמשיך ב :החלטה

 האחרון.אנשים שמילאו את התפקיד בעשור  אליו יוזמנו חברי הקהילה שיבחרו להגיע, כולל

 

 אירוע מתנדבים.  .6

. הכוונה הינה ביוזמת וועד האגודה לקיים לקראת סוף דצמבר אירוע "הוקרה למתנדבים"

למתנדבים בכל התחומים, בתרבות, בוועדות כמו גינון, ביטחון, פורום חינוך ובנושאים כמו צוות 

לאותם התושבים  תודה להגידיפתח, צחי, קלפי ואחרים. המטרה היא למצוא דרך נוספת 

 שמקדישים מזנם הפנוי לטובת הכלל.
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 הצעיר החדשה.מזכ"לית השומר  -דיווח פגישה עם רונית שניר  .7

ע התקיימה פגישת הכרות עם רונית שניר, המזכ"לית החדשה של השומר הצעיר. עוד ובהש

השתתפו בפגישה עינב וגיא, רכזי האזור מטעם השמור הצעיר. מטעם כפר מנחם השתתפו 

 יעל וחלי.

מטרת הפגישה הייתה לתאר לרונית את התהליך שעבר על היישוב כלפי השמו"צ, בעיקר 

 , כולל התקשורת הבעייתית של כפר מנחם עם הנהגת התנועה.האחרונותבשנתיים 

 הרגשנו שיש לנו שותפים להמשך הדרך המשותפת בה רוצים ללכת.

 
 
 
 
                     נרשם על ידי זאב 
 
 


